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Referat fra foreldrerådsmøte den 13.10.2016 

Tilstede:  

Anders Karlsen, Cecilie Karlsen, Tone Solum, Mette Gabrielsen, Marita Hvila, Rinalds, Astrida, 

Siv Mjøseng, Merete Holen, Vegard Strandbråten, Ida Karina Westby, Jeanette Gislegård, 

Kim Andre Westby, Hege Narum.  

Møteleder:  

Eierstyrets leder Anders Karlsen 

 Gjennomgang av økonomi – foreløpig resultat og budsjettet 2016 

- Pr. 30.09.2016 vises det ett overskudd på kr. 83.746.83,- 

- Barnehagens egenkapital ligger pr 01.09.2016 på 1487095,80 kr 

 

 Dugnad vår 2017:  

- Maling inne i barnehagen, ikke så mye informasjon kom frem om hvor det er 

behov for maling? Litt uvisst. 

- Ta ned/bytte ut tau i gapahuken? 

- Lage sykkelskur? 

- Male/merking av asfalt, det er Stine Grøterud som har fått oppdraget, og har fått 

i oppgave å få med seg noen flere jenter/damer til å utføre dette arbeidet.  

- Det var ønske fra noen foreldre om å rydde uteskuret, det ble bemerket at det 

var en del rot der.  

 

 Foreldre/barnehagefest: 

- Vi besluttet å fortsette med matfat, da det var mange positive tilbakemeldinger 

på dette i fjor. Dette gir oss i tillegg ett høyere overskudd.  

- Forsøker igjen i år å få tak i DJ til å spille under festen. 

- Dato for festen settes på ett senere tidspunkt, da vi må påse at det ikke faller på 

samme helg som barneteater/revy, slik det gjorde i fjor.  

- Festkomiteen fra i fjor ønsket også å stille i festkomiteen i år. Det er følgende: 

Mette Gabrielsen, Siv Mjøseng, Hege Narum og Cecilie Karlsen. 

 

 Julegrantenning:  

- Det er foreldre til 4-åringene som arrangerer julegrantenningen. 

- Det blir arrangert enten 26 eller 27 november. 

- Anders Karlsen informerte om at barnehagen har fått henvendelse fra 

turistinformasjonen i Eggedal, som ønsket å unngå at vi satt opp 

julegrantenningen samme dag som dem. Dette for å få med flest mulig på begge 

steder. Vi må ta en prat med Guro Storebråten, og bli enige om hvilke dato vi skal 



Referat fra foreldrerådsmøte den 13.10.2016 
 

sette opp, slik at det ikke faller på samme dag. Merete Holen tar en tlf 

vedrørende dette.  

- Vegard Strandbråten og Ronny Tveiten finner juletre og setter opp dette. (de 

ønsker en påminnelse om dette). 

- Hege Narum snakker med bondekvinnelaget vedrørende grøtservering og 

trekkspill.  

- Vi går bort fra fakler, benytter i stedet hodelykt og refleksvester. 

Eventuelt: 

- Snakke med vaskedama om at det bør vaskes bedre enkelte steder.  

- Foreldrene ønsker ikke låne bøker på nynorsk. 

- En ønske om gjennomgang av telletidspunkt. Når vil barn som teller to i 

utgangspunktet gå over til å telle en.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referert av: Merete Holen 13.10.2016 

 


